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I samband med att man förnyade anvisningarna för understöd för 
kulturverksamheten fördes en diskussion om större understödsmottagare och 
hur man i fortsättningen skall hantera deras ansökningar. I samband med det 
beslöt man bland annat att bevilja den grundläggande konstundervisningen två¨-
åriga understöd. 
 
Innan man förnyade anvisningarna tog man villkorliga beslut om understöden till 
de större festivalerna redan hösten innan. Villkorliga till den delen att man kunde 
ändra på besluten om fullmäktige fattade drastiska nedskärningsbeslut gällande 
understöden.  Orsaken till detta förfarande var att festivalerna skulle ha en längre 
framförhållning gällande ekonomin och kunde beställa uruppföranden. 
 
I och med pandemin lades diskussionen på is då festivaler och andra 
understödsmottagare hade mycket svårt att planera sin verksamhet och t.o.m. 
var tvugna att inhibera. Men nu kunde det vara lägligt att igen återuppta 
diskussionen. 
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Beslutsförslag Kultur- och idrottsnämnden utser några representanter för att tillsammans med 

kulturchefen inleda diskussioner med de större bidragsmottagarna kring 
ömsesidiga behov, önskemål och utvecklingsmöjligheter. 
 

Beslut Kultur- och idrottsnämnden valde en arbetsgrupp bestående av Tomas Jansén, 
Marlena Laurén och Karl Nurro att tillsammans med kulturchefen inleda 
diskussioner med de större bidragsmottagarna kring ömsesidiga behov, önskemål 
och utvecklingsmöjligheter. Även kultur- och idrottsnämndens ordförande bjuds 
in till alla möten och närvar i mån av möjlighet. 
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